

Statement from Mayor Cr Margaret O'Rourke  
Friday June 5, 2020



# ဝှံးဘဲဒဲးကိးအခိၣ် ပှၤကူၣ်လိာ်တၢ် Margaret O'Rourke အလံာ်ဟ်ဖျါ

အဲၣ်အံၤပအိၣ်လၢတၢ်ဆၢကတီၢ်အကိးအဲၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

ပမ့ၢ်ကွၢ်ကဒါက့ၤလၢတၢ်န့ၣ်ညါအံၤ မ့ၢ်န့ၣ်တန့ၣ်လၢတၢ်တၢ်ဒီးပှၤအိၣ်အါမး ဘၣ်ဆၣ်ပကရၢ်ကျဲးစးလဲၤခိဖျါအိၣ်မ့ၢ်လၢ ပမ့ၢ်ပှၤတၢ်တဖုလၢအိၣ်ဒီးတၢ်ဂံၢ်ဆူၣ်ဘါဆူၣ် ဒီးမ့ၢ်လၢပအိၣ်လၢအပူၤတပူၤယီၤအယီၤန့ၣ်လီၤ.

ဖဲအပူၤကွၢ်တယံာ်တဖါန့ၣ် ဘဲဒဲးကိးစးထီၣ်မၤဝဲ 'Love Your Local' (အဲၣ်န့ၣ်တၢ်အိၣ်တၢ်ဆိးလိာ်ဒီးပှၤလၢအိၣ်လၢနဟီၣ် ကဝီၤပှၤ) အတၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤလၢကဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်ပှၤလၢဘၣ်မနုၤအယိပကဘၣ်အဲၣ်တၢ်လိာ်လၢပအိၣ်ဆိးလၢအပူၤန့ၣ်လဲၣ် ဒီးဒိးသိးကဒုးဘျးဖဲပှၤဒီးပှၤတၢ်တၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၣ်အပူၤန့ၣ်လီၤ.

တၢ်ဟူးတၢ်ဂဲၤတခါအံၤဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်ပခံၣ်ဒိးပကအိၣ်ယူၤအိၣ်ဖိး ဒီးမၤစၢၤလိာ်သကိးပသးန့ၣ်လီၤ.

ဒိးတၢ်အဒိလၢအဂ့ၤတနီၤဒိးသိးပှၤတၢ်တဖါသ့ၣ်တဖၣ်တိစၢၤမၤစၢၤလိာ်သးဖဲတၢ်ကိတၢ်ခဲအဆၢကတီၢ်အံၤအိၣ်ဝဲအသိး, ဖဲအပူၤ ကွၢ်တယံာ်တဖါတၢ်ဟ်ဖျါဘၣ်ထွဲကလုာ်န့ၣ်တၢ်ကွၢ်တလီၤ ဒီးတၢ်မၤပယုၤဝဲဒၣ်ပှၤကညိဖိးဒီးပှၤအ့ၣ်အိးစကြွလၢယိဖိတဖၣ်မ့ၢ် တၢ်လၢအလီၤသးအုးဝဲဒိၣ်မး ဒီးတၢ်အံၤပတူၣ်လိာ်တသ့လုၤတက့ၤဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

လုၢ်လၢတခါအံၤမ့ၢ်တၢ်လၢအခိၣ်ထံးခိၣ်ဘိတအိၣ်ဘၣ် ဒီးတကြးတဘၣ်ဘၣ်န့ၣ်လီၤ. တၢ်အံၤတမ့ၢ်ဒိပမ့ၢ်တၢ်အသိးဘၣ် ဒီးတမ့ၢ်တၢ်လၢပအိၣ်ဒီးပဲးကဲထီၣ်သးစ့ၢ်ကိးဘၣ်. ပမ့ၢ်ပှၤသ့ၣ်တဖၣ်လၢအပှၤဒီးတၢ်တူၢ်လိာ်မုာ် မဲာ်မုာ်နါဆၢ, အိၣ်ယူၤအိၣ် ဖိး, ဒီးမ့ၢ်စ့ၢ်ကိးပှၤတၢ်လၢအအိၣ်ဒီးတၢ်ဘၣ်တၢ်ဘၣ်လၢအဟ်ဒိၣ်မၤလၢကဝီၤဝဲဒၣ်လုၢ်လၢတူၤသန့ၤလၢအလီၤဆိလိာ်သး သ့ၣ်တဖၣ်အတၢ်ဒိၣ်ထီၣ်ထီၣ်န့ၣ်လီၤ.

ယဟ့ၣ်သဆၣ်ထီၣ်ပှၤကိးဂၤဒဲးလၢအတူၢ်ဘၣ်တၢ်သ့ၣ်တဖၣ်အခံ မ့တမ့ၢ်ပှၤလၢအလဲၤခိဖျါဘၣ်ကလုာ်န့ၣ်တၢ်ကွၢ်တလီၤတ ခါဂ့ၤတခါဂ့ၤလၢသုကတီၢ်ဖျါထီၣ်ဘၣ်တၢ်အံၤဆူၣ်ဝဲထီၣ်ရံၤပၤကိာ်အအိၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပဲးကိးဂၤဒဲးပအိၣ်ဒီးမူဒါလၢပကြိဆၢကလုာ်န့ၣ်တၢ်ကွၢ်တလီၤ ဒီးဟ်ဖျါထီၣ်အိၣ်ဖဲပဲးကဲထီၣ်သးအခါန့ၣ်လီၤ. ဖဲအပူၤကွၢ် တယံာ်ဒဲးဘၣ်န့ၣ် ဟီၣ်ခိၣ်ဒိးဘၣ်တၢ်ကိးသကြိထီၣ်ဘၣ်ထွဲကလုာ်န့ၣ်တၢ်တထံးတူၤသိးမ့ၢ်တၢ်ဒုးသ့ၣ်နီၣ်ထီၣ်တခါလၢက လုာ်န့ၣ်တၢ်ဂ့ၢ်အံၤမ့ၢ်တၢ်လၢအရဲခိၣ်ထဲလဲၣ် ဒီးတၢ်ဂ့ၢ်ကိလၢအပိာ်ထွဲထီၣ်အခံဒိးအမ့ၢ်ကလုာ်န့ၣ်တၢ်ဖုၣ်ထံၣ်ဖုၣ်ထီၣ်အံၤအိၣ် ထီၣ်ဝဲလၢဟီၣ်ခိၣ်ဒိးဘၣ်န့ၣ်လီၤ.

ပတၢ်ကွၢ်စိတခိမ့ၢ်ဒိးသိး ဝှံးဘဲဒဲးကိးကမ့ၢ်တၢ်လိာ်တတိးလၢအလီၤအိၣ်လိာ်ဆိးဒိၣ်ကတၢ်တတိးလၢဟီၣ်ခိၣ်ချၢအံၤန့ၣ်လီၤ. တၢ်ကွၢ်စိတခါအံၤဒီးတၢ်အၢၣ်လီၤသးလၢတၢ်ထံးတူၤသိး ဒီးတၢ်ဟ်ကဲလိာ်သးလၢအဘၣ်တၢ်ကွဲးဟ်လီၤအီၤလၢပှၤဂ့ၢ်ဝိခွဲး ယာ်လံာ်ယံးယာ်အပူၤန့ၣ်, အခိပညီမ့ၢ်ဝဲဒိးသိးပကဘၣ်သမၤဝဲဒၣ်ကလုာ်န့ၣ်တၢ်တၢ်ထီၣ်တၢ်လီၤ ဒီးတၢ်ကွၢ်တလီၤတခါဂ့ၤတ ခါဂ့ၤလၢပသးဒိဖျါန့ၣ်လီၤ.

ဖဲဟီၣ်ကဝီၤအံၤတၢ်လိာ်တအိၣ်ဝဲနီတတိးလၢကလုာ်န့ၣ်တၢ်တၢ်ထီၣ်တၢ်လီၤ မ့တမ့ၢ်တၢ်ကွၢ်တလီၤအဂီၢ်ဘၣ်.